
 

Den Helder 

 
Algemene Beschouwingen kadernota 2024 

Voorzitter, we gaan een uitdagende periode in.  Aan de ene kant, zien we dat de inkomsten de 

komende jaren gaan tegenvallen.  Terwijl we een aantal grote opgaven hebben en belangrijke 

wensen. Daarnaast zien we dat de gemeente een heel dik spaarbankboekje heeft.   En natuurlijk zijn 

we daar als CDA zuinig op, maar het gaat niet alleen om de gemeentefinanciën.  De inwoners, 

ondernemers, organisaties en verenigingen hebben hun eigen financiële opgaven. En zij verdienen 

een gemeente die durft te investeren.  In welzijn van mensen en dieren. In werkgelegenheid.  In  

huisvesting. In een mooiere, sterkere en gelukkige stad.  

Natuurlijk kan niet alles en moeten er keuzes gemaakt worden. Soms mag het een tandje minder. 

Maar we laten niemand vallen.  Waar het kan korten we op middelen, maar niet op mensen.   Waar 

we niet op willen korten is het schoolmaatschappelijk werk.  Dit werk is te belangrijk en onze 

kinderen te kostbaar.  Wel zien we ruimte binnen de eigen organisatie om het werk dat gedaan moet 

worden voor elkaar te krijgen.  De bezuiniging die het college voorstelt op de eigen organisatie is te 

weinig ambitieus.  We verwachten dat alle inzet die gedaan is om de ambtelijke organisatie te 

hervormen de komende jaren zijn vruchten af gaat werpen. Ook zien we ruimte om binnen de 

diverse gemeenschappelijke regelingen te besparen. Fijn dat dit onder de aandacht is van het 

college. Daarnaast is het goed om te lezen dat de verdere bezuinigingen op de culturele sector van 

tafel zijn. Investeren in cultuur levert de gemeente uiteindelijk op lange termijn veel meer op. 

Ook zien we de laatste jaren dat veel inwoners van onze stad weer trots zijn op hun stad. Een 

belangrijke reden hiervoor is de stedelijke vernieuwing.  Aan de hand van belangrijke partners als 

Zeestad en Woningstichting knapt de stad zienderogen geweldig op.     De binnenstad is en wordt 

prachtig en huurwoningen worden verduurzaamd.  De gevelrenovatie projecten zijn een groot succes 

en moeten we naar andere wijken brengen.  In Den Helder is geen plek voor middelmatigheid.  Maar 

blijven we investeren in kwaliteit. In O.N.S. Voor ons Julianadorp.  In schoolhuisvesting. In het 

Loopuytpark. In de Koegraspolder en op Willemsoord, we zijn gezegend met een recreatiegebied van 

ruim 200 jaar oud.  En natuurlijk zijn daar kosten mee gemoeid.    Maar wie heeft het.  En als je het 

hebt dan koester je het.  Het is en blijft een uitdaging, maar het hoort bij de stad die willen worden, 

die we willen zijn en die we willen blijven.  Een stad waar we investeren in de wijken.  Waar 

ondernemerschap loont. Een gezellig en veilig uitgaansleven aan een florerende haven.  De mooiste 

duinen en de schoonste stranden.  Een toeristische trekpleister met de beste musea van de 

provincie. En prachtige evenementen als Julianapop, Tour de Lasalle, Trekkertrek, kermis, sail en 

rondje cultuur. Een stad vol met verenigingen die gedragen wordt door vrijwilligers.  

Soms is het zo dichtbij dat we het zelf niet eens zien.  

Maar niet alles gaat goed. Er is lang bezuinigd op welzijn en nu ook de zorg onder vuur ligt, moeten 

we weer aan de voorkant komen. Buurthuizen zijn zwaar verouderd en moeten verduurzaamd 

worden en klaargemaakt voor de toekomst.  Zodat we dichter bij onze inwoners komen.   Voor het 

CDA blijft dit een belangrijk punt.  We brengen de stad naar een hoger punt en daarin moeten we 

investeren, maar het is belangrijk dat we onze inwoners daarin meenemen.  Het zijn namelijk de 

inwoners die met elkaar de stad maken. Het zijn de inwoners waar wij ons als partij voor inzetten. En 

het zijn de inwoners die het verdienen om te wonen in een veilige, schone maar vooral een mooie 

bruisende stad.  

 


